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A bizottság tagjai közül jelen vannak: Fazekas Csilla elnök, Zsitnyák János Bálint alelnök, Dr.JeneyJános 
Lászlóné bizottsági tag, Molnár Attila bizottsági tag, Remenyik Ildikó bizottsági tag, Dr. Sándor Rétemé 
bizottsági tag

További jelenlévők: dr. Bartos Diána Petra aljegyző, Szincsák István, a Szociális és Intézménytémogatási 
Iroda vezetője, Szépvölgyi Gergő pályázati referens, Farkas Dávid informatikus

Az ülés helyszíne:

Az ülés kezdete:

Az ülés vége: 

jegyzőkönyvvezető:

Polgármesteri Hivatal földszinti tanácsterme (Budapest, Kapisztrán tér 1.) 

14:33 óra 

14:47 óra 

Péterfi Annamária

Fazekas Csilla, elnök: köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a bizottság hat fővel 
határozatképes. Kivágó Péter bizottsági tag jelezte, hogy nem tud részt venni az ülésen. Az ülés 
jegyzőkönyvének hitelesítésére felkérte Zsitnyák János Bálint alelnök urat.
Tájékoztatta a bizottságot, hogy a képviselő-testület múlt csütörtökön módosította a Szervezeti és 
Működési Szabályzatot, melynek 46. § (8) pontja szerint a Polgármesteri Hivatal heti rendszerességgel 
írásban tájékoztatja a bizottsági elnököket a bizottság hatáskörébe tartozó kérelmek, beadványok, 
megkeresések érkezéséről, az adott ügyben tett intézkedésekről, a szükséges bizottsági döntések 
ütemezéséről, az ügy lezárásának várható időpontjáról. Ennek megfelelően kérte is jegyző asszonytól 
illetve polgármester asszonytól is, hogy ezt a tájékoztatást a hatékony munkavégzés és 
információáramlás érdekében szeretné megkapni. Nem kapta ezt meg, ráadásul a sürgősségi 
előterjesztéseket, amik tegnap este kerültek kiküldésre, nem hagyatta vele jóvá a hivatal, ami az 
ügyrendüknek sem felel meg. Ráadásul ezeket legalább 48 órával korábban kellene kiküldeni. Kéri 
jegyző asszonyt és polgármester asszonyt, hogy segítse a munkájukat azzal, hogy betartja ezeket a 
szabályokat. Javasolja, hogy ezeket a sürgősségi napirendi pontokat vegyék fel a mai napirendre, de a 
jövőben kizárólag hatósági ügyekkel kapcsolatban szeretne így eljárni, illetve abban bízik, hogy 
helyreállhat az a rend és az az együttműködés, hogy megfelelő információkat kapnak a hivataltól, és 
nyilvánvalóan tájékoztatást arról, hogy hogyan állnak a bizottsági hatáskörbe rendelt ügyeik.

dr. Bartos Diána Petra, aljegyző: észrevétele az elnök asszony által előadottakkal kapcsolatban, hogy az 
SzMSz módosítás még nem lépett hatályba; a rendelet kihirdetése folyamatban van, így a múlt héten a 
testület által elfogadott jogszabályi rendelkezés egyelőre még nem hatályos. A sürgősségi 
előterjesztésekkel kapcsolatban megjegyzi, hogy valóban határidőn túl mentek ki, ami miatt elnézést 
kér a hivatal a bizottsági tagoktól. Igyekeznek tartani a határidőket, de a hivatal jelenleg iszonyatosan 
le van terhelve, ezért a leterheltségnek megfelelően a tőlük telhető legjobb munkát igyekeznek 
biztosítani a bizottság számára.

Fazekas Csilla, elnök: kérdezi, hogy mikorra várható, hogy hatályba lép.

dr. Bartos Diána Petra, aljegyző: aláírás alatt van. Jegyző asszony jelenleg szabadságát tölti, ezért teljes 
jogkörrel helyettesíti őt. Jómaga aláírta a mai napon, folyamatban van az aláírása, remélik, hogy a 
rendeletek holnap vagy legkésőbb a pénteki napon kihirdetésre kerülnek.

Fazekas Csilla, elnök: kérdezi, hogy polgármester asszony aláírására vár-e.
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dr. Bartos Diána Petra, aljegyző: folyamatban van az aláírás, nem tudja, hogy jelenleg éppen hol tart az 
ügymenet; a héten igyekeznek az összes rendeletet kihirdetni.

Szincsák István, irodavezető: a sürgősségi előterjesztésekkel kapcsolatosan jelzi, hogy jómaga kérte 
aljegyző asszonyt, hogy azokat küldjék ki. A két oltás esetében azért, hogy minél hamarabb 
megszülethessen a döntés, hogy igénybe tudják venni. Kiment a hiánypótlás egyébként a kérelmező 
részére, de nem teljesítette, mert múlt héten nem kereste jelzéssel visszajött mind a két kérelmével 
kapcsolatosan a hiánypótló. Ez azt jelenti, hogy egyszer megpróbálja kézbesíteni a posta, ha nem találja 
otthon őket, akkor hagy ott egy értesítőt, amit 8 napon belül ét lehet venni. Ha nem megy be, akkor 
még egyszer megkeresi a posta, ha akkor sem találja otthon az illetőt, akkor hagy egy újabb értesítőt, 
és ha azt követően sem veszi át, akkor visszaküldik a feladónak, vagyis jelen esetben a Polgármesteri 
Hivatalnak. Múlt hét csütörtökön kapta meg, hogy nem kereste jelzéssel visszajött. A jóindulat vezérelte 
őt, mert a jogszabály alapján ebben az esetben végzéssel meg kellene szüntetnie az eljárást, mert a 
kérelmező nem teljesítette a hiánypótlásra való felhívásban foglaltakat. Pénteken felhívta a kérelmezőt 
és kérte, hogy pénteken vagy legkésőbb hétfőn délelőttig küldje meg a két háziorvosi javaslatot, mert 
a kérelmek mellé nem volt becsatolva, sem a rotavirus, sem pedig az agyhártya oltás mellé. Megígérte 
a szülő, hogy küldi. Ez hétfőn fél 6-kor volt, tehát amikor már a publikálás megtörtént, kiküldésre került 
az anyag, akkor érkezett be. Kérte aljegyző asszonyt, hogy mivel a következő bizottsági ülés vélhetően 
július 20., akkor mire a kivonat megkapja, már augusztus lesz, ha elnök asszony nem veteti fel a 
napirendre. Ráadásul május eleji a kérelem. A születési támogatás egyértelműen a hivatal, konkrétan 
a saját hibája, melyet pár mondatban ismertetne. Beérkezett a kérelem, elkészítette december 19-én, 
az utolsó munkanapon a hiánypótlást, és ez az irat - mivel egy vékonyabb irat - összefogódott egy másik 
irattal. Most zajlik az irattározás, és ekkor derült ez ki. Mivel nem érkezett be a hiánypótlás, nem is 
kereste az iratot. Amikor kinyitották az iratot, akkor vette észre, hogy mind a két hiánypótlás, tehát az 
ügyfél példánya is benne volt. Szegény ügyfél nem tudta, hogy neki hiányt kell pótolni, mert sajnos 
elfelejtette, mert őrületesek voltak már az utolsó napok. Ez csütörtök derült ki, pénteken felhívta a 
védőnőt is, kérte a segítségét, így akkor eljuttatták a kérelmezőhöz a nyilatkozatot. Ők kínaiak és nem 
tudnak magyarul. Azt mondta a védőnő, hogy angolul sem nagyon tudnak kommunikálni, de beérkezett 
tegnap, és mivel ez egy novemberi kérelem, és semmilyen formában nem az ügyfél a hibás, ezért 
gondolta, hogy ez a három kérelem, amennyiben elfogadja a bizottság, és úgy döntenek, akkor legyen 
felvéve, hogy minél hamarabb le tudják zárni az ügyet.

Fazekas Csilla, elnök: kéri a bizottsági tagokat, hogy támogassák, hogy felvegyék ezeket a napirendre. 
Ismerteti, hogy van egy nyilvános ülésen tárgyalandó sürgősségi előterjesztés „Dévényi Zoltán egyéni 
vállalkozó által benyújtott egyedi támogatási kérelem elbírálása" tárgyában, van egy agyhártya elleni 
védőoltással kapcsolatos, egy rotavirus elleni védőoltással kapcsolatos, illetve egy születési 
támogatással kapcsolatos kérelem. Ez utóbbi három sorrendben a 2., a 4., illetve a 7. napirendhez 
kerülne felvételre zárt ülésben. Javasolja, hogy maradjon az első az „Egyebek" napirendi pont, az egyedi 
támogatási kérelem pedig legyen a 2. napirendi pont.
További kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel a sürgősségi előterjesztésekkel kiegészített 
napiendi javaslatot.

A bizottság 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
517/2023. (VI. 29.Í NOKSB határozata
a Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság ülésének napirendjéről
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A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Népjóléti, Oktatási,
Kulturális és Sport Bizottsága a 2023. június 29-i ülésének napirendjét az alábbiak szerint
fogadja el:

Nyilvános ülésen:

1. Egyebek

2. Dévényi Zoltán egyéni vállalkozó által benyújtott egyedi támogatási kérelem elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Zárt ülésen:

3. Agyhártyagyulladás elleni védőoltás biztosítása céljából oltási támogatás megállapítása 
iránt benyújtott kérelmek elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

4. Kullancs-encephalitis elleni védőoltás biztosítása céljából oltási támogatás megállapítása 
iránt benyújtott kérelmek elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

5. Rotavirus fertőzés elleni védőoltás biztosítása céljából oltási támogatás megállapítása 
iránt benyújtott kérelmek elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

6. Oltási támogatásra jogosultak egyszeri pénzbeli támogatásának megállapítása iránt 
benyújtott kérelmek elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

7. Nyugdíjasok kedvezményes uszodabérlet támogatásának megállapítása iránt benyújtott 
kérelmek elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

8. Születési támogatás megállapítása iránt benyújtott kérelmek elbírálása 
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

1. Egyebek

Fazekas Csilla, elnök: ismerteti, hogy Tatár András, a Czakó utcai Sport- és Szabadidőközpont 
intézményvezetője írt neki egy levelet, amiben azt kéri, hogy az Epipen anafilaxiás sokk kezelésére 
alkalmazható injekció beszerzését és alkalmazását a meglévő protokoll szerint a Czakó utcai Sport- és 
Szabadidőközpont számára is biztosítsák. Az intézményben ez a nyári táborokkal kapcsolatban merült 
fel, hiszen sok gyermek vesz részt ezeken. A jelenlegi problémát egyébként úgy sikerült megoldani, 
hogy az Egészségügyi Szolgálat biztosította ezeket az injekcókat. A legutóbbi testületi ülésen a 
költségvetés módosításban volt egy ilyen tételük, sürgősségi gyógyszerbeszerzés intézményeknek, 
elsősorban Epipen beszerzésre 2 786 000 Ft értékben intézmények részére, és itt a Budavári Brunszvik 
Teréz Óvodák, Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Egyesített Bölcsőde, valamint a Szociális és 
Gyermekjóléti Szolgáltatási Központ volt felsorolva. Javasolja a bizottságnak, hogy hozzanak egy olyan 
határozatot, hogy kerüljön bele a Czakó utcai Sport- és Szabadidőközpont is a megfelelő összeggel, és 
a legközelebbi költségvetés módosításra a legközelebbi testületi ülésre kérik a hivatalt, illetve 
polgármester asszonyt és jegyző asszonyt, hogy készítsék ezt elő.
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Remenyik Ildikó, bizottsági tag: természetesen jó ötletnek tartja, hogy a Czakó utcai sportpályán is 
elérhető legyen. Kérdezi, hogy jól emlékszik-e, hogy azokban az intézményekben, ahova kerültek ilyen 
injekciók, ott volt-e arra is keret fordítva, hogy kiképezzenek embereket, hogy hogyan kell alkalmazni.

Fazekas Csilla, elnök: sajnos nem tudja, hogy kerületi szinten volt-e ilyen. Ha jól tudja, akkor az oktatási 
intézményekben, amik a tankerületekhez tartoznak, igen. Ott úgy szokták megkapni ezeket az 
injekciókat, hogy arról is adnak képzést, hogy hogyan kell ezeket alkalmazni, hogyan kell beadni. De 
véleménye szerint akár az Egészségügyi Szolgálat ebben partner lehet, hogy a Czakón ezt 
megmutassák. Erről majd esetleg egyeztetnek intézményvezető úrral.
Ismerteti a határozati javaslatot: a Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság felkéri a jegyzőt, 
hogy készítse elő a következő költségvetés módosításra a következő testületi ülésre a sürgősségi 
gyógyszerbeszerzés intézményeknek soron, hogy az a sor kiegészítésre kerüljön a Czakó utcai Sport- 
és Szabadidőközponttal ez a sor. Kérdezi az aljegyző asszonyt, hogy ez így rendben van-e.

dr. Bartos Diána Petra, aljegyző: ha kérheti, akkor úgy legyen, hogy a következő költségvetési 
rendeletmódosítás során ez is épüljön bele a költségvetési rendeletbe.

Fazekas Csilla, elnök: tehát akkor a következő költségvetési rendeletmódosítás sorén ez épüljön bele a 
rendeletbe.
További kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel a fenti határozati javaslatot.

A bizottság 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
518/2023. M. 29J NOKSB határozata
Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 2/2023. (II. 28.) 
önkormányzati rendelet módosításáról sürgősségi gyógyszerbeszerzés intézményeknek 
tárgyában

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Népjóléti, Oktatási, 
Kulturális és Sport Bizottsága felkéri a jegyzőt, hogy a Budapest I. Kerület Budavári 
Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 2/2023. (II. 28.) önkormányzati rendelet 
(továbbiakban: Rendelet) 4/b. melléklet - K311 Szakmai agyagbeszerzés, K351 Előzetes Áfa 
sora (sürgősségi gyógyszerbeszerzés intézményeknek) egészüljön ki a Rendelet soron 
következő módosításakor a Czakó utcai Sport- és Szabadidőközpont intézménnyel.
Határidő: költségvetési rendelet soron következő módosítása 
Felelős: jegyző

2. Dévényi Zoltán egyéni vállalkozó által benyújtott egyedi támogatási kérelem elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Fazekas Csilla, elnök: tegnap este érkezett sürgősséggel az előterjesztés. Nem talált a kérelemben a 
pályázó kerületi kötődésével kapcsolatos információkat, illetve a költségvetésben sem önrésszel 
kapcsolatos információkat vagy részletesebb költségtervet.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.
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Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
519/2023. (VI. 29.) NOKSB határozata
a Dévényi Zoltán egyéni vállalkozó által benyújtott egyedi támogatási kérelem elbírálásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Népjóléti, Oktatási, 
Kulturális és Sport Bizottsága 6 tartózkodás mellett elutasította a „Dévényi Zoltán egyéni 
vállalkozó által benyújtott egyedi támogatási kérelem elbírálása" tárgyú előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

További észrevétel, hozzászólás nem lévén az elnök megköszönte a részvételt és az ülést bezárta.

Budapest, 2023. július 10.
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